
Звонко Јуришић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Из досадашњих извјештаја видјели 

смо да државне агенције, дирекције, управе имају различите висине накнаде за 

чланство у управним и надзорним одборима. Постоје ли правилници о висинама 

накнада и да ли су исти за све институције БиХ? У чему је Савјет министара БиХ 

нашао упориште за мјесечну накнаду члановима Управног одбора Управе за 

индиректно опорезивање - срамотних 3.632 марке мјесечно?“ 

2. Иницијатива упућена Колегијуму Представничког дома – „Иницијатива за 

сазивање тематске сједнице Парламентарне скупштине БиХ, односно 

Представничког дома, прије усвајања буџета БиХ, са директорима свих агенција, 

дирекција, управа, када би се упознали са свим уговорима о најму простора, броју 

запослених по националној структури, квалификацији и коефицијентима за исплату 

плата.“ 
 


